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报考人诚信考试承诺书

Candidate's Letter of commitment

本人自愿参加航空航天无损检测认证部 (NANDTB-CN)组织开展的无损检测人员资格鉴定考试，现郑重承诺：

I would like to participate in the qualification examination organized by the NANDTB-CN,and acceptance follow:
1.本人报名时所提供的个人信息是真实、准确的，如因个人信息 错误、失真造成后果和损失，责任由本人承担。

I would like to be responsible for the truth and accuracy of the personal information provided at the time of application.
2.本人坚决遵守报考的有关规定，不弄虚作假，不伪造、使用假 证明、假学籍材料、假证书。如有违反，自愿按有关规定接受处理，并 承担由此造成的后果。

I will respect the relevant provisions of the examination.Do not falsify,use false proof,fake school books,and false certificates.If there is a violation,I will accept the treatment in accordance with the relevant provisions and bear all the consequences resulting from it.

3.本人坚决服从考场工作人员和监考人员的管理，自觉遵守考试 纪律，考试诚实守信，不违规，不作弊。

I will obey the management of the examination room staff and the invigilator, conscientiously abide by the examination discipline,the examination is honest and trustworthy,no violation,not cheating.
4.本人已知悉 NANDTB-CN资格鉴定考试的有关规定和纪律要求，愿意在考试中自觉遵守考试的规定和守则，保证按规定的程序和要求参加考试，如有违反，愿意按相关条款接受处理。

I have been familiar with the relevant regulations and discipline requirements of the NANDTB-CN qualification examination.I am willing to abide by the rules of the examination,and ensure that I participate in the examination according to the prescribed procedures and requirements.If there is any violation,I will accept the treatment according to the relevant clauses of the rules.
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